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Referat fra møde i bestyrelsen for Timring Læringscenter 

 
Tirsdag d. 9. november 2021 fra 17.00-19.00 

 

Afbud: Mette 

 

1.Godkendelse af referat 
 

- Referatet sendes ud med november referatet. 
 

1.a Præsentation af elevrådet 

 

- Elevrådet har fokus på fællesskab og trivsel.  

Jonas er formand, og Signe er næstformand. 

Elevrådet har opstillet en forslagskasse, hvor der kan 

komme ideer til aktiviteter, der kan styrke trivsel i 
frikvarteret: 

De ønsker sig en basketballbane der, hvor rampen 

stod. 

 

2. Bordet rundt    - Stor ros til Aktiv ugen. 
 

- Der er kommet en forespørgsel om et fælles 

bestyrelsesmøde med Sinding-Ørre, Kildebakken og 

Vildbjerg skole. Der skal være fokus på brobygning, så 

overgangen fra 6. kl til 7. kl bliver så god som muligt. 

Vi giver en positiv tilkendegivelse om deltagelse. 

  
3. Nyt fra skole, SFO og 

institution 

    UMR uddannelse 

- Vi har afholdt Aktiv uge (uge 41) – en kanon god 

uge med en super god bedsteforældredag og 

samarbejde med aktiv Timring. 

 

- Vi har skudt Trænerspirer i gang sammen med DGI, 

hvilket var en super god søndag. Dagen har allerede 

forplantet sig herhjemme på skolen. 

 

- Der skal 2 repræsentanter fra elevrådet med til 

UMR sammen med skoleleder og en lærer.  

 

- Vi har afholdt infomøde for den kommende 0. kl. 

Det var et godt og uformelt møde. 

 

Institution: 

 

- Magda er kommet godt fra start og faldet godt til i 

personalegruppen. 
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- Vi har afsluttet vores eventyrtema, og er nu gået i 

jule forberedende mode. Vi forventer at afholde de 

traditionelle juletraditioner i år (Lucia, forældre cafe, 

krybbespil mm) 

Den 24/11 har vi jule bedsteforældredag, som vi 

glæder os til. 

 

- Samrådsmødet er næste gang 25/11- Sonja deltager. 

 

 

4. Børneperspektivet – Et lille 

oplæg og film 

- Vi ser en bid af webinaret ”barnets stemme”. (fra Tour de 

bestyrelse). Herefter ser vi børneinterviewet, som er blevet 

brugt til pæd. dag i personalegruppen. 

 

 

5. Finde en tovholder til 

lokalbladet 

- Der skal skrives et indlæg fra bestyrelsen til lokalbladet. 

Der er deadline i januar. 

Benny og Karsten har et indlæg klar til næste møde. 

 

 

6. Valg til bestyrelse - Vær opmærksom på, at vi har valg til bestyrelsen i foråret. 

 

 

7. Skolemad – er vi kommet 

videre? 

- Charlotte har undersøgt skolemads tilbud fra Møltrup. 

Det ser nemt og tilgængeligt ud. 

Personalet bliver spurgt til infomøde d. 24/11. 

Vi snakker om det igen på næste møde. 

 

8. Klasserådsmappe - Vi vil gerne kunne gøre denne mappe online – Kan man 

lave en tråd i Aula, inspiration på hjemmesiden, oprette en 

mappe i filer på Aula? 

Vi tager dette punkt på igen til januar. 

 

9. Evt. - Obs på mobiliseringsmøde torsdag d. 11/11 

 

 
 
 
 
 


